
Referat af GF-Rosenlunds generalforsamling d 29/4-2024 

 

1. Valg af dirigent 

• Anker blev valgt dirigent.  

 

2. Formandens beretning. 

• Formanden havde intet nyt at berette  

 

3. Forelæggelse af regnskab til godkendelse  

• Regnskabet blev godkendt 

 

4. Budget (findes samme sted på hjemmesiden) 

• Budgettet blev godkendt  

 

5. Status på ny asfalt.  

• Steffen har forsøgt at få et tilbud fra fjernvarmen gentagende gange det sidste halve år.  

Det er uvist hvornår der kommer et tilbud.  

• Det vil højst sandsynligt blive nødvendigt med en ekstraordinær generalforsamling for at godkende 

tilbuddet når det kommer.  

• Det blev give ønske om at bestyrelsen kontakter et andet asfalt-firma for at få tilbud, så priserne kan 

sammenlignes.  

• Vi skal huske at sørge for at der bliver malet hajtænder efter asfalteringen.  

• Da vejen i nabo-grundejerforeningen er i værre stand end vores og indeholder heller, bør vi sikre at 

vores pris/tilbud ikke er blandet sammen med deres.  

 

6. Ændring af vedtægter 

• Bestyrelsen lagde op til at give vedtægterne en gennemgang på et fremtidigt møde. 

• Det blev anbefalet at vi får en jurist til at kigge vedtægterne igennem, hvis vi ændrer dem.  

• Det blev nævnt at det vil være en god ide at lave inden høringsrunde inden vi bringer eventuelle 

ændringer til afstemning.  

• Der skal kaldes ind i god tid inden mødet.  

 

7. Brøndtømning Søndag d. 5. Maj kl 10.00. 

• Det vil være smørrebrød, kaffe, kage og øl til de deltagende efterfølgende.  

• Det blev aftalt at sende en påmindelses-mail ud. 

 

8. Hvordan skal brøndtømning og generalforsamling forgå fremover?  

• Følgende ideer/ønsker blev nævnt under mødet:  

o Læg brøndtømning og generalforsamling samme dag. 

o Lav en form for have/vejfest sammen med brøndtømning og/eller generalforsamlingen 

o Ryk brøndtømning til august eller september og hold den før en havefest.  

o Der kan evt. være grillmad til havefesten eller billigt smørrebrød.  

o Indkald gerne et par måneder i forvejen.  

 

 

 

 



 

9. Valg til bestyrelsen 

• Kasserer  

o Bettina blev valgt. (Rosenlundvej 21) 

• Bestyrelsesmedlemmer  

o Michael blev lagt (Rosenlundvej 3) 

• En suppleant 

o Jane blev genvalgt (Rosenlundvej 10) 

• Revisor 

o Lene blev genvalgt (Rosenlundvej 9) 

• Revisorsuppleant 

o Anker blev genvalgt (Rosenlundvej 10) 

 

10. Eventuelt 

• Bestyrelsen skal huske at lægge referater af bestyrelsesmøder på hjemmesiden.  

• Vi vil forsøge at gøre noget ved hullerne i vejen ved brøndtømningen.  

• Martin fra bestyrelsen har forsøgt at finde ud af om vi kan stoppe landmanden i at bruge vore vej 

som adgangsvej til marken. Det har vist sig at være besværligt at få et endegyldigt svar fra 

kommunen.  

 

 


